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President Toomas Hendrik Ilves külastas täna Harjumaal Jüris AS-i UVIC, kus toodetakse
pelmeene ja teisi külmutatud toiduaineid.

      

17 aastat tagasi seitsme töötajaga alustanud UVIC annab praegu tööd 100 inimesele ning on
tõusnud Eesti juhtivaks pelmeenitootjaks. Ettevõte on saanud laienemiseks toetust PRIA-st ja
EAS-ist ning müüb kolmandiku oma toodangust Lätis, Leedus, Soomes ja Saksamaal.

  

Riigipea tunnustas ettevõtte arengut ja nähtavat orienteeritust ekspordile.

  

“Teie edu näitab, et õige äriplaan peab vastu ka majandussurutise ajal ning kvaliteet ja nutikas
turundus aitab leida uusi turge,” ütles president Ilves.

  

Riigipea kohtus Jüris ka Rae valla volikogu esimehe Agu Laiuse ja vallavanema Veigo
Gutmanniga, kellega räägiti Tallinnaga külgnevate omavalitsuste probleemidest.
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